



和我们一起在上海加入
“第二十届清洁技术论坛”，
这个清洁技术业内高端的社交
网络和融资机会。

中国的经济正在持续稳步发展着，亿万人民的生活水平也在持续提高。出口贸易促进了世界诸多国家的经济发展，而满足这些发展趋势所需要的能源、水和资源的消耗更比预计更快的速度增长，但是，资源的限制和环境污染问题也开始迅速恶化。

随着中国对环境要求的提高，政府的激励政策和奖励措施的增加，清洁技术产品和服务所面临的前所未有的发展机遇即展现在地方政府以及跨国公司面前。

第二十届清洁技术论坛-上海将召集清洁技术业内最有影响力的中国和国际领导者来探索“中国的成功秘诀”究竟是什么。

“清洁技术论坛”是唯一一个以专门帮助从事清洁技术商业化的公司获得融资为目的的论坛。我们会集了清洁技术的创业者和创业投资者，为他们之间达成投资协议和进行沟通联系提供平台。

从2002年开始，在我们的清洁技术论坛上做展示的公司已成功地募集到超过12亿美元的资金。无论是寻找商机的投资商，还是寻找战略合作人的首席执行官，你都会将在论坛上直接与清洁技术领域的业内资深高管近距离接触。



合作组织

上海社会科学院
同济大学
上海对外科学技术交流中心
上海科技成果促进会

清洁技术论坛 - 上海 2008年12月3-5日

全球支持:

- 安永

全球顶级赞助商:

- 全球环境基金
- 红杉资本
- Consensus
- 瑞士信贷
- 海路国际律师事务所
- 野村国际

中国主要赞助商及中国顾问委员会:

- 石定寰, 中国可再生能源学会理事长
- 叶东, 中国环境基金首席执行官

成员:

- 邓锋, 北极光创投;
- Pierre S. DuPont, Two Sigma 投资;
- Joan Larrea, 全球环境基金管理公司;
- Simon Littlewood, 伦敦亚洲基金;
- Gary Rieschel, 启明创投;
- John Rockwell, DFJ Element;
- Richard Manczak, 中国法律业务联理;
- Brett Morris, Neo 科技创投;
- Russell Pullan, 野村国际;
- 谭炳文, 加铝公司;
- 余根灵, 红杉资本中国基金;
- 钟晓林, 凯鹏华盈创投基金;
- 李珩, 吉富(中国)投资公司
- Barbara Finamore, US-China EE Alliance

“清洁技术集团是一个把金融、工业、政府和企业家的主要人物聚集在一起的高端的全球集团。他们的行业研究和活动都是最高质量的。清洁技术集团囊括了北美、欧洲和亚太地区。每一个清洁技术的业内人士都能够从成为清洁技术集团的会员中得到收益。”

Patrick Tam —— 合伙人, 中国环境基金

关于清洁技术集团

清洁技术集团是一个会员集团, 通过促进投资、增加商机和建立关系来为投资方和创新方牵线搭桥, 从而在全球推动清洁技术的发展。

每年清洁技术集团都举办五次“清洁技术论坛”, 汇集了有关清洁技术的各方人士, 专门为管理人士、投资商、政府部门、业内领军人物、政策决策者和媒体提供准确而且始终如一, 有关北美、中国、欧洲和印度的清洁技术投资、并购、首次公开募股以及市场走势的数据。

我们的组织由来自全球的 8000 多个合格的清洁技术投资者和 9500 家企业及专业服务公司组成。其核心是 1700 个精英会员, 他们管理的资产超过 3 万亿美元。

报名:

鉴于我们旧金山论坛的 1000 多个参会名额公布后马上销售一空, 我们建议您这次尽早报名。今年 12 月在上海, 预计将会有超过 500 名风险投资家、基金经理、公司和企业家前来参会。报名电话: 010-85325734/85325764 另外, 您还可以在我们的网站 www.cleantech.com 上报名。具体位置在“Cleantech Forum Events”条目下的注册页面上。

会费:

中国本土企业代表每人 5500 人民币
外商投资企业代表每人 1599 美元

酒店住宿:

想要得到上海金茂君悦大酒店的折扣房价, 请直接与该酒店联系, 并特别注明是参加清洁技术论坛的参会者。在 2008 年 11 月 3 日之前预订, 可以保证有空房, 先到先得。
上海金茂君悦大酒店房间预订
专线电话: 86-21-5049-1234, 分机 8708
电子邮件: david.tseo@hyatt.com
上海金茂君悦大酒店
地址: 上海市浦东世纪大道 88 号, 金茂大厦, 邮编 200121
酒店联系电子邮件地址:
info.ghshanghai@hyattintl.com

谁应该参加?

我们的论坛对于需要了解清洁技术最新趋势, 需要与清洁技术行业的领军人物面对面交流的一流投资商、企业管理人士及高层政策决策者来说是一个理想的平台, 特别是下面这几类人士应该参加:

- 积极参与或对清洁技术感兴趣的专业、公司及个人投资者
- 希望了解清洁技术最新投资趋势和投资机会, 同时寻找合作伙伴结成投资集团的专业投资人士
- 从事新型技术开发利用、准备拓展业务及希望建立战略合作关系的公用事业及其他工业企业的管理者
- 寻求对市场、政策法规及相关措施产生影响的政策决策者以及能左右人们思想的人士
- 专业服务供应商, 如律师事务所、会计师事务所、咨询公司、猎头公司等

现在就来报名吧!

网上报名:

www.cleantech.com

电话报名:

中国电话: (+86-10) 8532-5734
美国电话: (810)-224-4310 ext 7151

电子邮件:

Kenny.liu@cleantech.com
jmahoney@cleantech.com
forums@cleantech.com

申请展示的公司请联系:

刘晓雨, 电话: (+86-10) 8532-5734

参会者请联系:

中国电话: (010) 8532-5734/5764
中国传真: (010) 59071321





Co-organizers:

Shanghai Centre for Sc. & Tech. Exchange with Foreign Countries
Shanghai Promotion Association for Technology Transfer
New Energy Center, Tongji University
Shanghai Academy of Social Sciences



Join us in Shanghai at
Cleantech Forum Shanghai,
the premier networking and
deal-flow venue for the
cleantech sector.

The economic engine in China continues running at a remarkable pace. The standard of living, for hundreds of millions, continues to improve. Exports enabling many of the world economies continue to increase. The energy, water, and resource consumption required to feed these trends are growing much faster than ever predicted, while resource constraints and pollution concerns are escalating rapidly.

As environmental requirements and related government and economic incentives expand in China, an unprecedented opportunity for clean technology products and services is unfolding - for both local and international companies.

Cleantech Forum- Shanghai will explore what distinguishes a "recipe for success" in China by convening the most involved and influential local and global leaders in cleantech.

The Cleantech Forums are the only capital forums that are designed exclusively to facilitate the finance of companies commercializing clean technologies by bringing together clean technology entrepreneurs and check writers thus providing them with a venue in which deals and relationships can originate and incubate. Our forums are where deals get done.

More than \$1.4 Bn has been raised by forum companies since 2002. Whether you're an investor looking for opportunities or a CEO in search of strategic partners, you'll be able to talk directly with senior executives from both sides of the industry.



Cleantech Forum China Shanghai, Dec 3-5, 2008

Supported Globally By:

- Ernst & Young

Global Premier Sponsors:

- Global Environment Fund
- Sequoia Capital
- Consensus Business Group
- Credit Suisse
- Nomura

China Lead Sponsors and Advisory Co-Chairmen:

- Shi Dinghuan, Chairman of
Chinese Renewable Energy Society
- Don Ye, CEO, China Environment Fund

Members:

- Feng Deng, Northern Light VC;
- Pierre S. DuPont, Two Sigma Invest.
- Joan Larrea, Global Environment Fund;
- Simon Littlewood, London Asia Capital ;
- Gary Rieschel, Qiming Venture Partners;
- John Rockwell, DFJ Element;
- Richard P. Manczak , China Alliance;
- Brett Morris, Neo Technology Ventures;
- Russell Pullan, Nomura;
- Alex Tham, Alcan;
- Kelvin Yu, Sequoia Capital;
- Forrest Zhong, KPCB;
- Winston Lee, Tano (China) Capital
- Barbara Finamore, US-China EE Alliance

"Cleantech Network is the premier global group that brings together key players from finance, industry, government and entrepreneurs. The quality of their industry research and events is of the highest standard. Cleantech Network is in a unique position to cover North America, Europe, and Asia Pacific. Anybody involved in cleantech would benefit from being an active member of Cleantech Network."

Patrick Tam - General Partner, China Environment Fund

About Cleantech Group™

The Cleantech Group™ LLC is a membership group that brings capital and innovation together by catalyzing investment, business opportunities, and relationships to drive the growth of cleantech globally. The Cleantech Group™ brings together stakeholders in five Cleantech Forums™ per year and provides executives, investors, government agencies, thought leaders, policy makers and media accurate and consistent data on cleantech venture investments, M&As, IPOs and market trends for North America, China, Europe, and India. The network is comprised of 8,000 qualified cleantech investors and 9,500 companies and professional services worldwide including a core group of 1,700 elite members with over \$3 trillion under management.

Registration

We recommend you register early as our event in San Francisco sold out with more than 1000 participants. This December in Shanghai, we expect more than 500 investors including venture capitalists, fund managers, corporates and entrepreneurs to attend. Standard member price for the Cleantech Forum is US \$1399 per person. Standard non-member price is US\$1599 per person. Additional attendee is US \$1399 per person. For more information, contact our membership staff at +1 810.224.4310 ext. 7151. Or contact CleanTech Beijing office at +86-10-85325734. Online registration is available at www.cleantech.com. It is located on the "Cleantech Forum Events".

Accommodations

To receive the special discounted rate at Grand Hyatt, Shanghai, please contact the hotel directly and specify "Cleantech Forum" when reserving. These rooms are guaranteed on a first-come basis until Nov 3, 2008.
Tel: 86-21-5049-1234, Ext 8708
E-mail: david.tseo@hyatt.com

Grand Hyatt Hotel, Shanghai
Jin Mao Tower, 88 Century
Boulevard, Shanghai, 200121
Email: info.ghshanghai@hyattintl.com

Who should attend?

The Forum is appropriate for any investor and/or executive who wishes to learn more about the cleantech sector, especially:

- Professional, corporate and private investors active or interested in cleantech venturing
- Investment professionals seeking partners for investment syndicates
- Utility and industry executives involved with emerging technology ventures and strategic alliances
- Asset managers who want to learn about the latest cleantech investment trends and deal flow opportunities

REGISTER NOW!

Online:

www.cleantech.com

Phone:

China: (+86-10) 8532-5734
U.S.: (+1 810)-224-4310

E-mail:

jmahoney@cleantech.com
Kenny.liu@cleantech.com
forums@cleantech.com

Presenting Companies:

Contact Kenny Liu
(+86-10) 8532-5734

Attendees:

China: (+86-10) 8532-5734/5764
China Fax: (+86-10) 59071321



2250 Genoa Business Park Drive, Suite 130, Brighton, Michigan 48114
Phone: (+1 810) 224.4310 • Email: forums@cleantech.com

www.cleantech.com